
 
  Referat af Fællesbestyrelsesmøde  

Mandag d. 31.3.2025 kl. 17.00-19.00 
Ordstyrer: Christian 
Referent: Heidi/Helle 
Afbud: Cecilie 
Dagsorden: 

 

1. 17.00 – 17.30 
 Nyt siden sidst fra: 

• formanden 

• elevrådet  

• dagtilbud  

• SFO 

• skolen  

• ledelsen 

• lokalrådet 
 

Orientering/drøftelse 

Formanden: 

God oplevelse af dialogmøde med politikerne. 

 

Elevrådet: 

Er i gang med at planlægge en overnatning for 4., 5. og 6. 

klasse, nærmere info i næste pkt. 

 
Dagtilbud: 

Fælles afslutning med girafbørnene med tur til Ripley og 

overnatning, som var en rigtig god afslutning for alle. 
 

Fælles arbejdsdag d. 27.3 på børnehavens legeplads, 

hvor der bl.a. blev lavet Mooncarbane, malet, ordnet 
bede osv. 

Der skal lyde en stor tak til forældre og personale for 

indsatsen og især Mario for det store forarbejde i 

forbindelse med etableringen af banen. 
 

Personalet har været til et minioplæg omkring ”stammen” 

 
SFO: 

Førskolen starter d. 1.4 kl. 8.00 i SFOens lokaler. 

Fremadrettet vil personalet afholde børnemøde 1 x 

månedligt i stedet for hver dag. 

Julia er gået på barsel og Kristian Thy er ansat som 

barselsvikar. 

Der arbejdes på at planlægge ekstra tiltag for de ældre 

børn med tilbud i kælderen og besøg i svømmehallen 

 
Skolen: 
6. klasse overtager undervisningen d. 3.4 og i den 

forbindelse skal personalet planlægge emneugen i uge 21 

omkring Kastanjeby. 
5. og 6. klasse er i gang med naturfagsmaraton og skal 

deltage i konkurrencen 9.4. Pøj Pøj herfra. 

 
 
 



 

Ledelsen: 

Der har været fuld fokus på planlægning af 

legepladsdagen, Førskolebørnene, Oplæg i forhold til 

forældresamarbejdet på ledelsesplan samt udarbejdelse 

af udkast til økonomisk handleplan. 

 

Lokalrådet: 

Intet nyt 
 

2. 17.30 – 17.45 
Overnatning m. elevrådet 
 

Orientering/drøftelse/ beslutning 

Aksel, Rasmus og Heidi har i fællesskab skrevet en 

invitation til en overnatning d. 16.5. til17.15. 
Bestyrelsen bakker op om arrangementet og er til stede 

ved følgende vagter: 

Kl.16-22: Christian og Ninna 
Kl.22-6.00: Mario og Jesper 
Kl. 6-10.00:Sandie og Yasmin 
 

Elevrådet vil snarest sørge for, at invitationen sendes ud 

til eleverne i 4., 5. og 6. klasse. 
 

3. 17.45– 18.10 
Orientering vedr. ”Folkeskolens 
kvalitetsprogram” 

 
Orientering/drøftelse/beslutning 

Fælles gennemgang af punkterne som bestyrelsen skal ind 

over i forbindelse med Folkeskolens kvalitetsløft. 

Bestyrelsens har bl.a. besluttet, at der ikke skal gives 

karakterer i kommende 6. klasse i skoleåret 25/26 

4. 18.10 – 18.30 
Økonomi- budget 25/26  
 

 
Orientering/drøftelse/beslutning                                           

Helle og Heidi har udarbejdet en økonomisk handleplan 

og budget for 25/26 som blev fremlagt for bestyrelsen. 
 
 

5. 18.30 – 18.50 
Forældreråd/Trivselsrådsfolderen m. 
idekatalog 
 
 

 
Orientering/drøftelse/beslutning 

Christian understreger, at der er behov for, at hæftet 

genbesøges – inden den/det ryger videre til trykkeriet. 

Han aftaler selv nærmere dato for dette, derefter sendes 

den videre til Heidi 

6. 18.50 – 19.00 
Evt. 

I forbindelse med næste bestyrelsesmøde vil Heidi gerne 

invitere udvalget fra Børne Parkrock med til mødet. 

Det er vigtigt, at børnecentret støtter op omkring det 

store arbejde, som udvalget bag Børne Parkrock yder. 

 


